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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 13/2019  
 

XIII Sesja w dniu 28 sierpnia 2019  r.  
 
Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:10 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków, lista obecności stanowił załącznik do 
protokołu. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza - nieobecny  
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 

1. Otwarcie sesji. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa otworzył 13 sesję Rady Miejskiej, 
stwierdził kworum. Upoważnienie Przewodniczącego Piotra Obłozy do prowadzenia 
sesji, w załączeniu do protokołu. 
 
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska – Michalak zgłosiła prośbę o uzupełnienie 
porządku obrad o nw. projekty uchwał:  
1. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

16 stycznia 2019 r. kwota 1 245 083 zł.;  
2. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

16 stycznia 2019 r. kwota 2 099 007 zł.  
3. w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

16 stycznia 2019 r. kwota 120 000 zł.;  
4. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego; 
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5.  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. kwota 800 000 zł;  

6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP części wsi Julianów Północny; 
7. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i 

szkołach; 
8. w sprawie zmiany nazwy ZEAS na CUW i nadania Statutu; 
9. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe linii "P";  
10. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Piaseczno a Gmina Tarczyn w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 

ustalanie porządku: 

1) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 1 245 083 zł. 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały 
nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 
1 245 083 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.10 
 
2) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 2 099 007 zł 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 2 099 007 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.11 
 
3) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 120 000 zł. 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 120 000 zł..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.14 
 
4) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.12 
 
5) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 800 000 zł 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 800 000 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.13 
 
6) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
MPZP części wsi Julianów Północny. 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP 
części wsi Julianów Północny.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
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Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.24 
 
7) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach. 
Głosowano w sprawie : uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.30 
 
8) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie zmiany nazwy ZEAS na CUW i 
nadania Statutu 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie zmiany nazwy 
ZEAS na CUW i nadania Statutu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.31 
 
9) uzupełnienie porządku obrad, w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe linii "P" 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad, w sprawie ustalenia cen za 
usługi przewozowe linii "P".  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.38 
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10) uzupełnienie porządku obrad, projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Piaseczno a Gmina Tarczyn w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad, projekt w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Piaseczno a 
Gmina Tarczyn w zakresie publicznego transportu zbiorowego..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
wprowadzono do porządku w pkt 6.39 
 
11)  Radny Artur Maicki złożył wniosek o wycofanie uchwały pkt 6 w sprawie zmiany 
uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 
105 000 zł. 
Głosowano w sprawie:  wniosek o wycofanie projektu uchwały z pkt 6.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Wojciech 
Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wycofano z porządku obrad projekt w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 105 000 zł. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Nie złożono uwag. 
Głosowano:  Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Protokół został przyjęty 
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3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Hanna Kułakowska-Michalak Zastępca Burmistrza przedstawiła sprawozdanie: 
 
„Witam państwa radnych po dłuższej przerwie, mam nadzieję, że wypoczęliście 
Państwo i że wakacje, urlopy były udane. 
Od ostatniej sesji minęły prawie dwa miesiące. Pomimo tego, że wakacje są czasem 
urlopowym, praca w urzędzie odbywała się w normalnym rytmie.  
Realizowane były wszystkie zaplanowane i nie zaplanowane działania. 
Na początku wspomnę, że uczestniczyliśmy we wszystkich patriotycznych 
wydarzeniach, które odbywają się w sierpniu, braliśmy udział w wydarzeniach, które 
zostały zorganizowane dla naszych mieszkańców takich jak kino plenerowe, potańcówki 
międzypokoleniowe, noc spadających gwiazd, adoptuj warszawiaka. 
To co jednak najważniejsze to sprawy merytoryczne, którymi przede wszystkim się 
zajmowaliśmy. 
Burmistrz odbył spotkania w ramach Stowarzyszenia Metropolii Warszawa, gdzie 
dyskutowane były sprawy związane ze zmianami legislacyjnymi w zakresie podatku 
dochodowego od osób fizycznych PIT i ich szacowanego wpływu na dochody z tytułu 
udziału jednostek samorządu terytorialnego w dochodach z podatku dochodowego od 
osób fizycznych.” 
Zagadnienia z tego zakresu przedstawiła Agnieszka Kowalska Skarbnik. W ustawie 
zaproponowano zmiany: 

1. Zwolnienie z podatku PIT osób do roku 26 - szacuje się, że zwolnienie 
spowoduje ubytek dochodów w gminie Piaseczno około 4,7 mln. zł. 

2. Obniżenie stawki podatku PIT z 18% do 17% - szacuje się, że zwolnienie 
spowoduje ubytek dochodów w gminie Piaseczno około 14,0 mln. zł. 

3. Podwyższenie kosztów uzyskania przychodów - szacuje się, że podwyższenie 
kosztów uzyskania przychodów spowoduje ubytek dochodów w gminie 
Piaseczno około 7,6 mln. zł  

4. Zniesienie ograniczenia rocznej podstawy wymiaru składek na ubezpieczenia 
emerytalne i rentowe – szacunkowy skutek zniesienia 30 krotności – ubytek 
dochodów 4,3 mln. zł. 

Łącznie szacuje się zmniejszenie dochodów o 30 mln. zł. Ubytek z PIT-ów  o 5 mln. zł. 
Co rok dochody rocznie wzrastały około 14 – 15 mln. zł. 
Wg danych opracowanych przez Stowarzyszenie Metropolii Warszawa dla utrzymania 
zdolności finansowej do pełnej realizacji zadań na dotychczasowym poziomie 
konieczna byłaby rekompensata poprzez podwyższenie udziału gmin we wpływach z 
podatku PIT o 6.35 pkt proc. Wynoszącego od 39,34% do 45,69%.   
Łączny ubytek dochodów z PIT wszystkich jst w Polsce szacowany jest na poziomie 8 
mld zł rocznie. Szczegółowe opracowanie w załączeniu do protokołu. 

Hanna Kułakowska-Michalak kontynuowała informację na temat uzyskanych przez 
gminę środków zewnętrznych, wnioski w ramach programów krajowych: 
Mazowiecki Instrument Wsparcia Ochrony Powietrza MAZOWSZE 2019 - Na 
utworzenie nowego terenu zieleni w mieście Piaseczno w ramach przedsięwzięcia 
„Budowa infrastruktury sportowo-rekreacyjnej przy Centrum Edukacyjno – 
Multimedialnym, - uzyskano 49,99 % dofinansowania; 
- Zakup elementów systemu monitorowania zanieczyszczeń powietrza w Gminie 
Piaseczno - uzyskano 50,00 % dofinansowania; 
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- Dofinansowania Pracowni Informatycznych i Językowych na Utworzenie pracowni 
informatycznej w Szkole Podstawowej nr 4 w Piasecznie wchodzącej w skład Zespołu 
Szkolno - Przedszkolnego w Piasecznie CEM - uzyskano 70,00 % dofinansowania; 
W zakresie Aktywizacji Sołectw, dwa programy: 
 - Zakup i montaż drobnej architektury, wyposażenie placu zabaw, - uzyskano 50,00 % 
dofinansowania; 
- Wyposażenie miejsca publicznego pełniącego funkcje rekreacyjne, sportowe, 
turystyczne i społeczno - kulturalne w sołectwie Złotokłos, - uzyskano 31,25 % 
dofinansowania; 
W ten sposób gmina uzyskała pomoc w kwocie 458 tys. zł, przy wkładzie własnym 214 
tys. zł. Czekamy na przyjęcie kolejnych projektów, do których gmina aplikuje.   
Wydział MGOPS aplikował do kilku programów, uzyskując dotację w kwocie 138 tys. zł. 
na usługi opiekuńcze dla osób niepełnosprawnych naszej Gminy; 160 tys. zł.  i może 
być wzrost dofinansowania celowego na posiłki w szkole i w domu; kwota 868 tys. zł. na 
pieczę zastępczą oraz 64 tys. zł na wdrożenie nowej organizacji MGOPS. 
Dnia 01 lipca br. odebraliśmy od Wykonawcy klucze do budynku CEM, możemy teraz 
powiedzieć, że za nami największa i najtrudniejsza (z różnych względów) inwestycja 
realizowana przez INW. Bardzo dziękujemy całemu zespołowi, wydziałowi inwestycji na 
czele z Anią Bednarską za przeprowadzenie tej inwestycji i doprowadzenie jej pomimo 
wielu perturbacji do końca. 
W lipcu odbyło się zwiedzanie CEM-u dla mieszkańców, było bardzo duże 
zainteresowanie. W dniu dzisiejszym przedszkolaki mają dzień adaptacyjny,  
w czwartek wychowawcy spotkają się z rodzicami.  
Oficjalne otwarcie  zespołu szkolno - przedszkolnego planujemy na dzień 11 
października, otwarcie biblioteki 22 października a udostępnienie, uruchomienie 
biblioteki dla mieszkańców planowane jest na dzień 28 października. We wrześniu, 
sprawy oświatowe wychodzą na pierwszy plan. Nowa placówka, czyli zespół szkolno- 
przedszkolny jest gotowy na rozpoczęcie roku. W przedszkolu i szkole naukę 
rozpocznie 250 przedszkolaków w 10 oddziałach oraz 400 uczniów w 17 oddziałach w 
tym w 3 klasach sportowych, kadra jest zatrudniona, brakuje jeszcze trochę 
doposażenia, na które czekamy. W CEM oraz pozostałe placówki oświatowe są 
przygotowane do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. W czasie wakacji spośród 11 
przedszkoli w 9 przedszkolach zostały przeprowadzone drobne remonty, głownie 
malowanie sal, oraz remonty w 7 szkołach. W szkołach remonty były poważniejsze, 
największe szkole w Józefosławiu, oraz w szkole w Chylicach.  
Z ważnych informacji nastąpiła zmiana na stanowiskach dyrektorów w dwóch 
placówkach oświatowych. W szkole w Chylicach p. Małgorzata Rygier 
Jaworska zatrudniona na tym stanowisku od 1999 roku, odeszła na emeryturę. Zastąpi 
ją nauczyciel z tej szkoły p. Krystyna Jesionek. Kolejna zmiana nastąpiła 
w Przedszkolu nr 9 p. Ewę Mańkowską  od 1999 zastąpi p. Magdalena  Zakrzewska. 
Odnośnie zmian ustawowych finansowania oświaty, zostało podpisane rozporządzenie 
o podwyżkach pensji zasadniczej nauczycieli. Jesteśmy w trakcie liczenia kwoty, którą 
należy do budżetu gminy z tego tytułu dołożyć, wstępne szacunki to kwota około 4 mln. 
Chciałabym jeszcze powiedzieć Państwu o programie 500  i 300 plus, który jest 
realizowany na bieżąco. Dotychczas złożono 13 tys. wniosków o prawo do świadczenia 
wychowawczego. W roku 2018 zrealizowano 8 tys. 370 wniosków. W wydziale pracuje 
31 urzędników, w okresach wzmożonego składania wniosków Urząd zatrudnia osoby 
na umowę zlecenia, aby w terminie wywiązać się z wypłatą świadczeń.” 

Robert Widz, Zastępca Burmistrza poinformował o inwestycjach drogowych oraz 
o obecnych działaniach skierowanych na ochronę środowiska „Piaseczno dla klimatu” 
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Program dotyczy 6 obszarów: energia, powietrze, zieleń, zwierzęta woda i odpady – 
są to min.: dopłaty do instalacji fotowoltaicznych – kwota 300 tys. zł dla inwestorów, 
którzy zdecydowali się zainstalować instalacje;  Gmina realizuje wypłatę dofinansowań 
na wymianę pieców węglowych na inne ekologiczne źródła ciepła; realizowany jest 
program lokalnej retencji wód oraz program ochrony przyrody o czym będzie można 
zapoznać się na posiedzeniach komisji ochrony przyrody i ładu przestrzennego. 
Działania dotyczące ładu przestrzennego obejmują zakres prac nad miejscowymi 
planami zagospodarowania przestrzennego obszarów naszej gminy. Obecnie jest 
otwartych 80 procedur, przeprowadzono inwentaryzację złożonych wniosków o zmiany 
zagospodarowania przestrzennego, co wiąże się z dużymi kosztami wykupów pod drogi 
i odszkodowaniami. Które obszary będą realizowane zostanie ustalone po 
przeprowadzonej dyskusji. Najbardziej interesującym zagadnieniem są sprawy 
związane koncepcjami i projektami nowych rozwiązań drogowych oraz realizacją 
budżetu. Powyższe zagadnienia zostały zaprezentowane w formie prezentacji 
i omówione szczegółowo przez Roberta Widza, Z-cę Burmistrza.  W  przygotowaniu jest 
16 koncepcji drogowych, w realizacji 4 a wykonanych 26. 17 projektów drogowych 
posiada prawomocne decyzje, 4 projekty oczekują na uprawomocnienie. W trakcie 
koncepcji 2, a w projektowaniu 11; na 4 projekty złożono wnioski o ZRID. Łącznie 49 
koncepcji drogowych tj.: oczekujących 16, w realizacji 4, wykonanych 4. Obecnie jest 
21 projektów drogowych na różnym etapie: 17 zakończonych decyzjami, 4 oczekuje na 
decyzje, w koncepcji 2, w projektowaniu 11 i na 4 projekty drogowe złożone wnioski 
ZRiD. Wydziały urzędu pracują nad budową parkingu „Parkuj i Jedź” przy ul. Towarowej 
– projekt ma szansę na dofinansowanie ze środków Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych. Z-ca Burmistrza wymienił ww. poszczególne zadania.  Na kolejnej 
planszy przedstawił trasy budowanych ścieżek rowerowych: 12,535 km istniejących; 
16,569 km nowo wybudowane lub w budowie; 24,328 km oznakowane; 3,058 km pasy 
rowerowe. 
Od dnia 1.10.19 r. zostanie zamknięta ul. Dworcowa, nastąpi zmiana trasy linii 709 oraz 
L-39 i L-24, uruchomione zostaną nowe linie P-1 i P-2; nastąpi zmiana organizacji ruchu 
na ulicach: Jana Pawła II, Nadarzyńska, Żytnia, Jarząbka. Prezentacja stanowi 
załącznik do protokołu. 

4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

Sprawozdanie Przewodniczącego przesłano Radnym drogą mailową.  
SPRAWOZDANIE za okres 03.07.2019 – 28.08.2019 

1. 18.07.2019 
Udział w uroczystym pogrzebie 30 ekshumowanych żołnierzy, poległych w 
rejonie Piaseczna w październiku 1914 roku na  cmentarzu komunalnym przy 
ulicy Julianowskiej.  

2. 20.07.2019 
setne urodziny mieszkanki Piaseczna pani Wandy Salomońskiej 

3. 15.08.2019 
Uroczystości Święta Wojska Polskiego pod tablicą Marszałka Józefa 
Piłsudskiego oraz złożenie wiązanek w Lesie Chojnowskim przy pomniku 
upamiętniającym miejsce straceń więźniów Pawiaka w 1945 r. 

4. 18.08.2019 r. 
Uroczystości 75 rocznicy walki Kompanii Leśnej im. por. „Szarego” NSZ z 
oddziałami niemieckimi przy pomniku „Szaniec Nieugiętych” oraz uroczystości 
przy pomniku Leśników Mazowieckich  

5. 25.08.2019 
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Uroczystości Na Leśnej Polanie w Pilawie, przy Pomniku Pamięci Żołnierzy AK 
Pułku Baszta, poległych w Lasach Chojnowskich w trakcie Powstania 
Warszawskiego.  

6. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy – Magdalena Woźniak 
7. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
8. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
9. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
10. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
    - nie było zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. planu finansowego na 2019r.). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawki dot.: 
- do wszystkich uchwał dodaje się w podstawie prawnej ustawy o samorządzie 
gminnym po Dz.U. z 2019 r. poz. 506 „ze zm.”   
- Radni otrzymali uchwałę  z autopoprawką  dot. wniosku SP w Zalesiu Górnym 
o zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 3 600 zł w związku ze zwiększoną liczbą 
dzieci na "Lato w mieście" i koniecznością uregulowania faktur żywnościowych. 
Przewodniczący Komisji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 
i Inwestycji dot. uchwał pkt 1-4. 
Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Oświaty.   
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. planu finansowego na 2019r.).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

2) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 213.840,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę 
zwiększenia wydatków 237 840,- zł. Radni otrzymali projekt z autopoprawką Burmistrza.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji.  
Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Oświaty.   
Głosowano : W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 213.840,00 zł).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zmniejszenia i zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 519.123 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia i zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
519.123,-zł)  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Złotokłosie. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Złotokłosie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
5) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 300 000,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 
i Inwestycji. 
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Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Oświaty.   
Przewodnicząca Komisji Ewelina Wójcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Sportu.   
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Krzyszkowska – Sut  przedstawiła pozytywną opinię 
Komisji Promocji i Kultury.   
 
1. wniosek do uchwały pkt 5, Radnego Michała Rosy „o wykreślenie z załącznika nr 1 
poz. 14 pn. „Boiska dla dzieci i młodzieży w Gołkowie i Zalesinku – Budżet 
Obywatelski””. 
Głosowano w sprawie  wniosku do uchwały 5 Radnego Michała Rosy „o wykreślenie z 
załącznika nr 1 poz. 14 pn. „Boiska dla dzieci i młodzieży w Gołkowie i Zalesinku – 
Budżet Obywatelski”. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wniosek przyjęto 

- Radna Renata Mirosław zabrała głos w sprawie merytorycznego sprawdzania przez 
wydziały urzędu przedkładanych mieszkańcom projektów do Budżetu Obywatelskiego 
a w szczególności możliwości ich realizacji jeszcze przed ich wprowadzeniem pod 
głosowania mieszkańców. Jeżeli projekt jest niezgodny z miejscowym planem jego 
realizacja nie będzie możliwa w danym roku, przesunięcie zadania na kolejny rok może 
wiązać się z utratą pozwolenia i brakiem możliwości kontynuacji – przykład park miejski 

 Z-ca Burmistrza Robert Widz poinformował, że wszystkie wnioski były analizowane 
merytorycznie i zostały zakwalifikowane, pomimo to niezależnie od gminy, są decyzję 
np. Konserwatora Zabytków, których nie jesteśmy w stanie przewidzieć. 

Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę 300 000,00 zł) 
z przyjętym wnioskiem.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 

wycofany z porządku projekt pkt 6.6) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu 
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o kwotę 105.000,00 zł na wniosek Wydz. INW). 
 
7) W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla jednostki Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Chojnowie. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 
i Inwestycji pkt 6.7; 6.8-6.11; 6.16. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano: W sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Piaseczno dla jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Chojnowie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019r (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 8.500,00 zł na wniosek 
Ref. ZK) 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji. 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 16 stycznia 2019r (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 8.500,00 zł na 
wniosek Ref. ZK).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków inwestycyjnych o kwotę 708 969,00 zł). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Na komisji zgłosiła 
autopoprawkę w załączniku nr 1 w poz. 19 ostatnia kolumna winno być „0”  
Pozytywna opinia komisji finansów i inwestycji.  
 
1. Wniosek Radnej Katarzyny Wypych o wykreślenie punktu 18 w uchwale 6.9 pn 
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„Projekt i budowa Traktu nad Perełką na odcinku od 1KUL do sądu w Piasecznie” 
Głosowano w sprawie:  
wniosek Radnej Katarzyny Wypych o wykreślenie punktu 18 w uchwale 6.9 pn „Projekt i 
budowa Traktu nad Perełką na odcinku od 1KUL do sądu w Piasecznie” 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Wniosek przyj ęto jednogło śnie  
 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019r (dot. zmniejszenia wydatków inwestycyjnych o kwotę 708 969zł). 
z przyj ętym ww. wnioskiem  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. kwota 1 245 083 zł. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 
i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Oświaty.   
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Krzyszkowska – Sut  przedstawiła pozytywną opinię 
Komisji Promocji i Kultury.   
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 1 245 083 zł. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. kwota 2 099 007 zł. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów 
i Inwestycji. 
Przewodnicząca Komisji Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
Oświaty.   
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 2 099 007 zł. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
12) w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Beata Kowalewska Wydział IT, zreferowała projekt uchwały. 
Wojciech Ołdakowski Radny pytał o długość odcinka drogi jaki zostanie wykonany, 
w jakiej technologii i po której stronie będzie ścieżka oraz kiedy jest planowana 
realizacja zadania.  
Robert Widz Z-ca Burmistrza Robert Widz poinformował, że Gmina Piaseczno tworzy 
trasy rowerowe, które będą wpisane w istniejącą już sieć dróg rowerowych. Trasy te 
znajdują się na drogach krajowych, wojewódzkich, powiatowych jak i gminnych. 
Jedną z nich jest ul. Główna w Żabieńcu od ul. Rybackiej do drogi Gościniec Warecki, 
która znajduje się na drodze powiatowej 2823W i w tym przypadku wybudowanie 
ścieżki rowerowej na przedmiotowej drodze jest możliwe jedynie dzięki udzieleniu 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego polegającej na wykonaniu przez 
Gminę Piaseczno ścieżki rowerowej na ul. Głównej w Żabieńcu od ul. Rybackiej do 
drogi Gościniec Warecki (droga powiatowa 2823W). Realizacja odcinka drogi nastąpi 
od ul. Głównej do ul. Gościniec, po północnej stronie jako ciąg pieszo –rowerowy z 
kierunkiem jazdy na zachód, z namalowaną linią rozgraniczającą, zaś na terenie 
niezabudowanym jako dwukierunkowa droga dla rowerzystów. Ścieżka zostanie 
wykonana w technologii nakładki asfaltowej. To zadanie będzie realizowane wg projektu 
Starostwa Powiatowego, gmina udziela pomocy rzeczowej na jego realizację. Podjęcie 
uchwały umożliwi uruchomienie postępowania przetargowego, wyłonienie wykonawcy 
i przystąpienie do realizacji jeszcze w bieżącym roku. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
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Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. kwota 800 000 zł 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 800 000 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski. 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. kwota 120 000 zł. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 120 000 zł.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 

15) W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Skarbnik poinformowała, że 
uchwała zawiera autopoprawki wynikające z podjętych uchwał na sesji. 
Komisji Finansów i Inwestycji przyjęła do wiadomości projekt. 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029.  
Wyniki głosowania  
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 
 
16) W sprawie zmiany uchwały nr 887/XXXI/2009 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.01.2009r. w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Piaseczno poboru opłaty 
skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 887/XXXI/2009 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28.01.2009r. w sprawie zarządzenia na terenie Gminy Piaseczno 
poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno. 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz Gminy zreferował projekt uchwały.  
Izabella Górzyńska Przewodnicząca Komisji Statutowej przedstawiła pozytywną opinię  
komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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18) W sprawie skargi Komitetu Społecznego Mieszkańców Wsi Kuleszówka do Spraw 
Rozwoju Wsi Kuleszówka na zaniechanie i opieszałość Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w wykonaniu uchwały nr 1190/XL/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
20 listopada 2013r. o przystąpieniu do sporządzenia planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kuleszówka. 
Bogdan Temoszczuk, Wydział Kontroli Wewnętrznej zreferował projekt uchwały. 
Hanna Krzyżewska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
informację o zapoznaniu się komisji z ww. skargą na wcześniejszym posiedzeniu. 
Głosowano: W sprawie skargi Komitetu Społecznego Mieszkańców Wsi Kuleszówka 
do Spraw Rozwoju Wsi Kuleszówka na zaniechanie i opieszałość Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno w wykonaniu uchwały nr 1190/XL/2013 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 20 listopada 2013r. o przystąpieniu do sporządzenia planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kuleszówka.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta. 
 
19) W sprawie ponownej skargi T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w sprawie przeciwdziałaniu skutkom naruszenia stosunków wodnych w 
wyniku inwestycji budowlanych w rejonie ulicy Tulipanów w Piasecznie. 
Bogdan Temoszczuk, Wydział Kontroli Wewnętrznej zreferował projekt uchwały. 
Hanna Krzyżewska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
informację o zapoznaniu się komisji z ww. skargą na wcześniejszym posiedzeniu. 
Głosowano: W sprawie ponownej skargi T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno w sprawie przeciwdziałaniu skutkom naruszenia stosunków wodnych 
w wyniku inwestycji budowlanych w rejonie ulicy Tukanów w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Joanna Morawska, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Julianów gm. Piaseczno, 
oznaczonej nr ew. 127/4. 
Iwona Zielińska-Woszczyk przedstawiła projekt uchwały. 
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Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
negatywną opinię komisji. 
Hanna Krzyżewska, Radna popierała wykup tej działki, zgodnie z pierwotnym 
założeniem w planie. Działka została wydzielona na pas zieleni od lasu Kabackiego do 
Oś „Nasz zdrowy dom” Szerokość pasa 9 -9,5 m będzie wystarczająca na urządzenie 
ścieżki zdrowia. Teren działki umożliwi połączenie terenu spółdzielni z terenem 
wypoczynkowym.  
Głosowano: W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Julianów gm. 
Piaseczno, oznaczonej nr ew. 127/4..  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 
 
21) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w obrębie 39, w mieście Piaseczno. 
Iwona Zielińska-Woszczyk przedstawiła projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w obrębie 39, w mieście 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 
 
22) W sprawie zmiany uchwały nr 1387/XLVI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.04.2018r. 
Iwona Zielińska-Woszczyk przedstawiła projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 1387/XLVI/2018 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18.04.2018r. 
Wyniki głosowania  
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Michał Rosa, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił 15 min. przerwę. Obrady 
wznowiono o godz. 11:30. 
 
23) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1006/XXXV/2013 z dnia 
12 czerwca 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego części wsi Chylice oraz części wsi Siedliska 
Dorota Krug Wydział UiA, zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinie komisji pkt 6.22-6.27 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1006/XXXV/2013 z dnia 12 czerwca 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego części wsi Chylice oraz części 
wsi Siedliska.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Joanna Morawska, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Dorota Kłos, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 
 
24) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Józefosław etap II. 
Dorota Krug Wydział UiA, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław etap II. 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Ewa Urbańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
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BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta . 
 
25) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1170/XXXIX/2017 z dnia 
18 października 2017r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum miasta. 
Dorota Krug Wydział UiA, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1170/XXXIX/2017 z dnia 18 
października 2017r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum miasta.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta . 
 
26) W sprawie nadania nazwy ŻYTNIA ulicy położonej w Piasecznie. 
Dorota Krug Wydział UiA, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Hanna Krzyżewska, Radna upewniła się czy nazwa ulicy nie powtarza się.  
Głosowano : W sprawie nadania nazwy ŻYTNIA ulicy położonej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP części wsi Julianów Północny 
Dorota Krug Wydział UiA, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano: w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP części wsi Julianów 
Północny.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
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Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
28) W sprawie zmiany uchwały ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
Mariusz Sekuła CUW zreferował projekt uchwały. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji 
do projektów 6.28 -6.31 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 
Piaseczno publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych. 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
29) W sprawie zmiany uchwały nr 108/VI/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych mających 
siedzibę w obszarze Gminy Piaseczno. 
Mariusz Sekuła Dyrektor CUW zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano : W sprawie zmiany uchwały nr 108/VI/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych 
mających siedzibę w obszarze Gminy Piaseczno..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
30) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach 
i szkołach 
Mariusz Sekuła Dyrektor CUW zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
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Renata Mirosław Radna przypomniała, że nowy regulamin to wynik wspólnych rozmów, 
jednocześnie zwróciła się z prośbą o podwyższenie wynagrodzeń dla personelu nie 
pedagogicznego. 
Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza poinformowała, że Gmina Piaseczno od 
wielu lat pochyla się nad oczekiwaniami nauczycieli i personelu pomocniczego, tak aby 
wszyscy byli zadowoleni z wynagrodzenia za swoją pracę. Uchwała wprowadza 
dodatkowe wynagrodzenie, które jest  konsekwencją planowego i przemyślanego 
realizowania oczekiwań pracujących w szkołach i przedszkolach 
Beata Walczak przypomniała o pozytywnej pracy samorządu od dawna oraz ocenie 
i przyjęciu postulatów Związków Zawodowych, które były zbieżne z zamierzeniami 
Gminy. 
Głosowano: w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach i szkołach.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
31) w sprawie zmiany nazwy ZEAS na CUW i nadania Statutu 
Mariusz Sekuła CUW zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano: w sprawie zmiany nazwy ZEAS na CUW i nadania Statutu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
32) W sprawie zmiany uchwały w sprawie szczególnych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania. 
Elżbieta Klimkowska, Dyrektor MGOPS zreferowała projekt uchwały. 
Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji 
pkt 6.32 i 6.33 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały w sprawie szczególnych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
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Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
33) W sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym. 
Elżbieta Klimkowska, Dyrektor MGOPS zreferowała projekt uchwały. 
Głosowano : W sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym. 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
34) W sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 
sądów powszechnych na kadencję 2020-2023. 
Arkadiusz Czapski Sekretarz zreferował projekt uchwały. W ubiegłej kadencji, do 
zespołu zgłoszono członków komisji. Adam Marciniak potwierdził, że obecnie 
członkowie komisji też wyrażają zgodę na kandydowanie.   
Wiceprzewodniczący prosił o indywidualne wyrażenie zgody przez kandydatów, tj.: 
Czajkowska Agnieszka, Górzyńska Izabella; Marciniak Adam; Mierzwa Michał; 
Ołdakowski Wojciech; Rosa Michał; Sędziak Piotr; Wójcik Ewelina; Wypych Katarzyna - 
wszyscy Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Nie zgłoszono innych kandydatur. 
Zaproponowano na Przewodniczącego Zespołu Adama Marciniaka - Radny wyraził 
zgodę. 
Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały z nazwiskami i imionami radnych 
zgłoszonymi do pracy w Zespole ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2020-2023, oraz na Przewodniczącego Zespołu. 
 Głosowano: W sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 
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35) W sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o 
kandydatach na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023. 
Arkadiusz Czapski Sekretarz zreferował projekt uchwały. 
Głosowano: W sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o 
kandydatach na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
36) W sprawie zmiany uchwały nr 10/II/2018 zmienionej Uchwałą nr 63 /IV/2019 Rady 
Miejskiej w sprawie powołania Przewodniczących komisji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Michał Rosa Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt. 
Głosowano: W sprawie zmiany uchwały nr 10/II/2018 zmienionej Uchwałą nr 63 
/IV/2019 Rady Miejskiej w sprawie powołania Przewodniczących komisji Rady Miejskiej 
w Piasecznie. 
Wyniki głosowania:  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 
 
37) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej 
w Piasecznie. 
Michał Rosa Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt. 
Głosowano: W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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38) w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe liniami miejskimi typu "P" 
Bogdan Krawczyk - IT odczytał projekt. 
Głosowano: w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe liniami miejskimi typu "P".  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
39) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Piaseczno a Gmina Tarczyn w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Bogdan Krawczyk - IT odczytał projekt. 
Głosowano: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Piaseczno a Gmina Tarczyn w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Dorota Kłos, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski. 

Radny Wojciech Ołdakowski prosił, aby zwrócono uwagę wykonawcy ronda w Woli 
Gołkowskiej na właściwe zabezpieczenie terenu budowy, min. są odsłonięte   
studzienki. 

8. Zamknięcie obrad. 

Wiceprzewodniczący Michał Rosa stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 13 
sesję Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 12:10 
 
 

  
Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Piasecznie 
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Przygotowała:  
Grażyna-Małgorzata Wierzchowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


